
 

 

 

 

 

 

 

 

 
Motie ‘Behoud betaalbare, sociale huurwoningen’ 
 

De gemeenteraad van Rotterdam bijeen op 14 en 16 juli 2020 ter bespreking van 

het agendapunt ‘De Voorjaarsbrief en het herstelplan Rotterdam uit de crisis’ 

 

constaterende dat; 

• het college een aanvraag heeft gedaan voor de woningbouw impulsgelden 

bij het Rijk; 

• het college stelt dat de gemeente Rotterdam ook in moeilijke tijden grote 

gebiedsontwikkelingen door moet laten gaan; 

• er een groot tekort is aan betaalbare, sociale huurwoningen in Rotterdam; 

• er momenteel vele betaalbare, sociale huurwoningen verdwijnen door 

liberalisatie of verkoop; 

 

overwegende dat: 

• het goed is dat er betaalbare woningen bijgebouwd worden; 

• er tegelijkertijd geen betaalbare, sociale huurwoningen mogen verdwijnen; 

• investeringen in grote gebiedsontwikkelingen niet moet betekenen dat er 

vele betaalbare, sociale huurwoningen verdwijnen; 

• door de Coronacrisis de vraag naar sociale huisvesting alleen maar zal 

toenemen; 

 

verzoekt het college om: 

• in de prestatieafspraken met de woningbouwcorporaties op te nemen dat er 

geen sociale huurwoningen meer verdwijnen door liberalisatie of verkoop; 

• er zorg voor te dragen dat bij liberalisatie of verkoop van sociale 

huurwoningen de gemeente de woningen opkoopt en behoudt;  

 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

Taylan Cicek,                

SP Rotterdam                                

 

 


